

4D KUCHING INDULGENCE

LAND TOUR ONLY / GV-2 / VALID UNTIL 31 MAR 2025



DAY 1 ARRIVAL – CITY TOUR – SUNSET RIVER CRUISE

(-/-/-)

- Upon arrival at Kuching International Airport, meet and greet by your local tour representative and **proceed for 3 hours city orientation tour that takes you through the historical centre of old Kuching**, past old shophouses and the old Malay settlement west of the city. You will see the indelible mark of the White Rajah with their forts and colonial buildings. **Places of interest: Cat Monument, Majlis Bandaraya Kuching Selatan (MBKS), Old State Mosque, Indian Muslim Mosque OR Tua Pek Kong temple, Waterfront overlooking the Astana and Dewan Undangan Negeri Sarawak (DUN), Square Tower, Darul Hana Bridge, Brooke Memorial and Old Court House.** Then, **gather at the Waterfront jetty to board the river cruise.** A cruise along the Sarawak River is a relaxing way to enjoy the various phases of the city and retrace the trip James Brooke made when he first arrived in Sarawak. After tour, check in to your selected city hotel and overnight

DAY 2: SEMENGGOH NATURE RESERVE – SARAWAK CULTURAL VILLAGE

(B/L/-)

- Breakfast at hotel. **0800hrs depart for a 40-min ride to Semenggoh Nature Reserve**, approximately 24km from Kuching to experience a rare opportunity to **enjoy close encounters with semi-wild orang utans.** These animals have been rescued from illegal captivity and rehabilitated to survive and live off surrounding forest reserve. **(Remarks: Wildlife sightings cannot be guaranteed)** Then, **visit to Sarawak Cultural Village**, a unique award-winning living museum offering informative introduction to local cultures and lifestyles. Highlight of the trip is the **45 minutes traditional dances of the various ethnic tribes of Sarawak** at the Village theatre. Lunch at the Budaya Restaurant. Afternoon, tour to the authentic replica buildings of major tribes in Sarawak. After tour, transfer back to hotel and overnight

DAY 3: LOCAL MARKET - LOCAL PRODUCT SHOPPING + FOOD HUNT

(B/-/-)

- Breakfast at hotel. **0830hrs depart to the local neighbourhood** daily market where local comes to shop for their groceries. Goods on offer include spices & herbs, forest produce, and a **whole range of local snacks and delicacies** on second floor. Then, **continue for local shopping** i.e., Main Bazaar, Chinatown, and **local souvenir outlet to shop** for pepper products, sea produces and bird nest, local confectionaries, arts & handicrafts and kek lapis. Lunch at local coffee shop or restaurant to sample local delicacies from Sarawak Laksa, Kolo Mee, Kacangma (made from motherwort and rice wine), to the seasonal "dabai" fruit and many more (own expense) Returning back to hotel approximately 1500hrs and free at own leisure. *Optional: Visit to the Borneo Cultures Museum with entrance fee at own expense*

DAY 4: HOTEL – DEPARTURE

(B/-/-)

- Breakfast at hotel – Free at own leisure till check out and transport to airport for departure

HOTEL	Category	Adult			Child		Extension (PRPN)		
		Single	Twin	Triple	CWB	CNB	Twin	Triple	CNB
MERITIN HOTEL 3*	Sup	\$552	\$438	\$438	\$340	\$293	\$83	\$130	\$22
ABELL HOTEL 3*	Sup	\$533	\$433	NIL	NIL	\$280	\$87	NIL	\$22
IMPERIAL RIVERBANK HOTEL 3*	ROH	\$563	\$443	NIL	NIL	\$275	\$93	NIL	\$20
HARBOUR VIEW HOTEL 3*	Dlx	\$573	\$448	\$448	\$320	\$283	\$97	\$140	\$23
IMPERIAL HOTEL 4*	Sup	\$588	\$458	\$458	\$375	\$285	\$107	\$168	\$20
CITADINES UPLAND 4*	Studio	\$568	\$448	NIL	NIL	\$290	\$95	NIL	\$22
THE WATERFRONT HOTEL 4*	Premier	\$677	\$503	NIL	NIL	\$295	\$137	NIL	\$23
GRAND MARGHERITA HOTEL 4*	Sup (City)	\$633	\$480	NIL	NIL	\$292	\$125	NIL	\$22
	Dlx (River)	\$697	\$513	\$513	\$333	\$292	\$143	\$192	\$22
RIVERSIDE MEJESTIC ASTANA 4*	Sup (City)	\$653	\$492	NIL	NIL	\$292	\$133	NIL	\$22
	Dlx (River)	\$717	\$523	\$523	\$333	\$292	\$153	\$202	\$22
PULLMAN KUCHING 4*	Sup	\$697	\$513	\$513	\$372	\$292	\$143	\$208	\$23
	Dlx	\$738	\$533	\$533	\$372	\$292	\$157	\$222	\$23

PACKAGE INCLUSIVE OF/配套包含:

- ✓ Return SIC Airport / Hotel / Airport Transfers / Tour as per itinerary / Three Nights Accommodation with Daily Breakfast

PACKAGE EXCLUDE/配套不含:

- ✗ AIRFARE
- ✗ Tipping for Driver/Guide
- ✗ Tourism Taxes @ MYR10 per room per night **(Pay directly to Hotel)** / Other Malaysia taxes if applicable
- ✗ Personal Travel Insurance

AG: AMANSAR | 130125



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357

8858 6778

6323 4556



TA: 01285



4天3夜古晋 深度探索之旅

地接团 / 2人成团 / 有效期: 31/03/2025



第 1 天抵达 - 城市观光 - 日落河游船 (-/-)

抵达古晋国际机场后, 与您当地的旅游代表会面并迎接, 然后进行 3 小时的城市导览游, 带您穿过古晋的历史中心、过去的旧店屋和城市西部的旧马来人定居点。您会看到白色拉贾不可磨灭的印记及其堡垒和殖民建筑。景点: 猫纪念碑、古晋南部议会 (MBKS)、旧州清真寺、印度穆斯林清真寺或大伯公庙、俯瞰阿斯塔纳和砂拉越州议会 (DUN) 的海滨、方塔、Darul Hana 桥、布鲁克纪念馆 和旧法院大楼。然后, 在海滨码头集合, 登上河上游船。沿着砂拉越河游船是一种轻松的方式, 可以享受城市的各个阶段, 并重温詹姆斯布鲁克首次抵达砂拉越时的旅程。游览结束后, 入住您选择的酒店并过夜

第 2 天 Semenggoh 自然保护区 - 砂拉越文化村 (早/午/-)

酒店早餐。0800hrs 出发, 乘车 40 分钟前往距离古晋约 24 公里的 Semenggoh 自然保护区, 体验与半野生猩猩近距离接触的难得机会。这些动物已从非法圈养中解救出来, 并在周围的森林保护区得以恢复生存和生活。(备注: 不能保证一定能看到野生动物) 然后, 参观砂拉越文化村, 这是一个独特的屡获殊荣的生活博物馆, 提供有关当地文化和生活方式的信息介绍。这次旅行的亮点是在乡村剧院观看砂拉越各民族部落的 45 分钟传统舞蹈。在 Budaya 餐厅享用午餐。下午, 参观砂拉越主要部落的真实复制建筑。游览结束后送回酒店休息

第 3 天当地市场 - 当地产品购物 + 美食之旅 (早/-/-)

酒店早餐。0830hrs 出发前往当地社区日常市场, 当地人来这里购买他们的杂货。二楼出售的商品包括香料和香草、森林产品以及各种当地小吃和美食。然后, 继续前往当地购物, 即主要集市、唐人街和当地纪念品商店购买胡椒产品、海产品和燕窝、当地糖果、工艺品和 kek lapis 千层蛋糕。在当地咖啡馆或餐厅享用午餐, 品尝砂拉越叻沙、哥罗面、Kacangma (由益母草和米酒制成) 到时令“大白”水果等当地美食 (自费) 返回酒店约 1500 小时免费 在自己的空闲时间。可选: 自费参观婆罗洲文化博物馆

第四天 酒店- 返回新加坡 (早/-/-)

早餐后, 将自由活动至送往机场, 返回新加坡。

HOTEL	Category	Adult			Child		Extension (PRPN)		
		Single	Twin	Triple	CWB	CNB	Twin	Triple	CNB
MERITIN HOTEL 3*	Sup	\$552	\$438	\$438	\$340	\$293	\$83	\$130	\$22
ABELL HOTEL 3*	Sup	\$533	\$433	NIL	NIL	\$280	\$87	NIL	\$22
IMPERIAL RIVERBANK HOTEL 3*	ROH	\$563	\$443	NIL	NIL	\$275	\$93	NIL	\$20
HARBOUR VIEW HOTEL 3*	Dlx	\$573	\$448	\$448	\$320	\$283	\$97	\$140	\$23
IMPERIAL HOTEL 4*	Sup	\$588	\$458	\$458	\$375	\$285	\$107	\$168	\$20
CITADINES UPLAND 4*	Studio	\$568	\$448	NIL	NIL	\$290	\$95	NIL	\$22
THE WATERFRONT HOTEL 4*	Premier	\$677	\$503	NIL	NIL	\$295	\$137	NIL	\$23
GRAND MARGHERITA HOTEL 4*	Sup (City)	\$633	\$480	NIL	NIL	\$292	\$125	NIL	\$22
	Dlx (River)	\$697	\$513	\$513	\$333	\$292	\$143	\$192	\$22
RIVERSIDE MEJESTIC ASTANA 4*	Sup (City)	\$653	\$492	NIL	NIL	\$292	\$133	NIL	\$22
	Dlx (River)	\$717	\$523	\$523	\$333	\$292	\$153	\$202	\$22
PULLMAN KUCHING 4*	Sup	\$697	\$513	\$513	\$372	\$292	\$143	\$208	\$23
	Dlx	\$738	\$533	\$533	\$372	\$292	\$157	\$222	\$23

配套包含:
 ✓ 往返 SIC 机场/酒店 | 机场接送 | 行程里的膳食和旅游 | 四晚住宿含每日酒店早餐 | 行程内包含的景点

配套不含:
 ✗ 机票
 ✗ 旅游保险 | 司机和导游小费 | 马来西亚旅游税 MYR10 (每位每晚) {直接支付给酒店}和其他马来西亚税 (如有)
 ✗ 承保 Covid-19 的旅行保险

AG: AMANSAR | 130125



新雅旅游
SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357

8858 6778

6323 4556




TA: 01285
NTAS NATIONAL ASSOCIATION OF TRAVEL AGENTS SINGAPORE